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Protokół nr LII/2022 

LII Sesja w dniu 31 marca 2022  

Obrady rozpoczęto 31 marca 2022 o godz. 15:15, a zakończono o godz. 18:57 tego samego dnia. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 20 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1  

do protokołu. 

 

Nieobecny 

Radny Zenon Buraczek 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

• Kierownicy Jednostek Organizacyjnych  

• Prezesi Miejskich Spółek Komunalnych 

• Mieszkańcy 

 

Ad. pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek otworzył obrady LII sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. Przewodniczący powitał 

zebranych. Poformował, że w związku z tym, że część radnych zbojkotowała pracę na tabletach, 

głosowanie będzie odbywało się poprzez imienne wyczytywanie radnych i podniesienie ręki. Osoby 

posiadające ze sobą tablety zgłaszają się do wypowiedzi przez tablety pozostali radni w celu zabrania 

głosu w dyskusji i bycia słyszalnymi dla mieszkańców zobowiązani są podejść do mównicy.  Obsługę 

prawną zapewnia Mecenas Agnieszka Jakubowska,  a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Nie zgłoszono poprawek do porządku obrad i Przewodniczący przeszedł do realizacji poniższego 

porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie planu robót publicznych na 2022r. 
4. Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały Nr LVIII/438/98 Rady Miejskiej  

w Kętrzynie z dnia 28 stycznia 1998 r. w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami 
stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kętrzyn za okres  
od 1 lipca 2021r. do dnia 31 grudnia 2021r. 

5. Przedstawienie raportu   z  wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Kętrzyn  

za rok 2021. 

6. Przedstawienie sprawozdania Burmistrza Miasta Kętrzyn z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) za rok 2021. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1 przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2022. 

7.2 zmiany uchwały nr XXVIII/164/16 z dnia 13 października 2016 r. w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Kętrzyna. 
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7.3 ustanowienia roku 2022 - Rokiem Kętrzyńskiego Klubu Sportowego „Granica” Kętrzyn. 

7.4 uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii dla miasta Kętrzyn na rok 2022. 

7.5 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/270/2021 z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie 

powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie i nadania jej statutu.  

7.6 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.  
7.7 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.   

7.8 przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie na 2022 rok. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej  

w Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

9. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

10. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

14. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Miejskiej z dnia 24 lutego 2022r. 

15. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Miejskiej z dnia 3 marca 2022r. 

16. Zamknięcie LII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Ad. pkt 3. 

Plan robót publicznych na rok 2022 został przyjęty w głosowaniu: 17 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” - wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi  
zał. nr 2 do protokołu. Radni nie wnieśli uwag. 

Ad. pkt 4. 

Sprawozdania z wykonania uchwały Nr LVIII/438/98 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 28 
stycznia 1998 r. w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi 
własność Gminy Miejskiej Kętrzyn za okres od 1 lipca 2021r. do dnia 31 grudnia 2021r. zostało 
przyjęte w głosowaniu: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” - wraz  
z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 3 do protokołu. Uwag nie wniesiono. 

Ad. pkt 5. 
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Katarzyna Kopeć omówiła raport   z  wykonania 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Miasta Kętrzyn za rok 2021 – zał. nr 4 do protokołu. 

Ad pkt 6. 
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Katarzyna Kopeć omówiła sprawozdania 
Burmistrza Miasta Kętrzyn z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem 
Brodawczaka Ludzkiego (HPV) za rok 2021 – zał. nr 5 do protokołu 

Ad. pkt 7. Podjęcie uchwał w prawach: 
7.1 

Rada w głosowaniu imiennym jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  
na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2022. Przewodniczący poinformował, że komisje stałe 
rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Uchwała wraz  
z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

7.2 
Rada w głosowaniu imiennym jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały nr XXVIII/164/16 z dnia 13 października 2016 r. w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta Kętrzyna. Przewodniczący poinformował, że komisje stałe 
rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Uchwała wraz  
z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

7.3 
Przewodniczący odczytał pozytywną opinię Rady Sportu oraz Zarządu KKS „Granica” w sprawie 
ustanowienia roku 2022 - Rokiem Kętrzyńskiego Klubu Sportowego „Granica” Kętrzyn. 
Odczytał również program obchodów.  
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Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że wniosek o ustanowienie roku 2022 rokiem KKS 
„Granica” był złożony przez Klub Radnych PiS. Obecny projekt uchwały jest efektem konsultacji  
z zarządem Granicy, Radą Sportu i radnymi. Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady 
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały 
Radny Rafał Rypina w imieniu Klubu Radnych PiS podziękował Burmistrzowi za podjętą inicjatywę  
i wycofał wniosek Klubu Radnych PiS (projekt uchwały) o ustanowienie roku 2022 - Rokiem 
Kętrzyńskiego Klubu Sportowego „Granica” Kętrzyn. 
Radna Alicja Biała zwróciła uwagę, że w ciągu  75 lat działania klubu były także inne dyscypliny 
sportowe tj. siatkówka, koszykówka. Ramowy program obchodów powinien  być wzbogacony  
o  wydarzenia związane z tymi dyscyplinami. 
Rada w głosowaniu imiennym jednogłośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę w sprawie 
ustanowienia roku 2022 - Rokiem Kętrzyńskiego Klubu Sportowego „Granica” Kętrzyn. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

7.4 
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Katarzyna Kopeć omówiła przedmiotowy projekt 
uchwały wraz ze zgłoszoną autopoprawką. Radny Daniel Sapiński zgłosił uwagę, że zmiany  
w ustawie umożliwiają podejmowanie uchwały na dłuższy okres do 4 lat i należy się zastanowić czy 
nie warto podjąć taką inicjatywę. Poinformował, że przygotuje wniosek do Gminnej Komisji 
Alkoholowej o monitorowanie wydawanych zezwoleń na sprzedaż alkoholi. Przewodniczący 
poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały wraz  
z autopoprawką. 
Rada w głosowaniu imiennym: 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 7 głosów „ wstrzymujących się” 
(Radny Tomasz Komorowski nie brał udziału w głosowaniu) – przyjęła autopoprawkę do projektu 
uchwały.  
Następnie  rada w głosowaniu imiennym: 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 8 głosów „ 
wstrzymujących się” – podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Kętrzyn 
na rok 2022 wraz z autopoprawką. 
Uchwała wraz z autopoprawką i raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 9 do 
protokołu. 

7.5 
Przewodniczący odczytał opinie komisji stałych do projektu uchwały: 
Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia    - opiniuje pozytywnie  wraz z poprawkami radnego Daniela 
Sapińskiego o treści: §48 a pkt 1  ppkt 1 otrzymuje brzmienie: "być radnym Rady Miejskiej  
w Kętrzynie" pkt 1 ppkt 2 otrzymuje brzmienie: " być osobą zatrudnioną w Urzędzie Miejskim  
w Kętrzynie lub jednostce organizacyjnej Gminy Miejskiej Kętrzyn", pkt 3 ppkt 2 otrzymuje 
brzmienie: "na uzasadniony wniosek Młodzieżowej Rady Miejskiej na podstawie podjętej uchwały"   
Komisja Gospodarki Komunalnej - opiniuje pozytywnie wraz z poprawką radnego Zbigniewa Nowaka 
o treści: §48a pkt 1 otrzymuje brzmienie "opiekun powinien spełniać następujące wymagania: 
posiadać wiedzę i doświadczenie w pracy w samorządzie" 
Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów  - opiniuje pozytywnie 
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Katarzyna Kopeć omówiła przedmiotowy projekt 
uchwały wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 
Burmistrz Miasta powiedział, że przedstawiona autopoprawka obejmuje poprawki zgłoszone przez 
radnych. 
Radny Daniel Sapiński i Zbigniew Nowak poinformowali, że w związku z przedstawioną 
autopoprawką  wycofują zgłoszone na komisji  poprawki.  
Rada w głosowaniu imiennym: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 7 głosów „ wstrzymujących 
się”– przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały.  
Następnie  rada w głosowaniu imiennym: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 7 głosów  
„ wstrzymujących się” – podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/270/2021 z dnia 
29 kwietnia 2021 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie i nadania 
jej statutu wraz z autopoprawką.  Uchwała wraz z autopoprawką i raportem z przeprowadzonego 
głosowania stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

7.6 
Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący  rady odczytał opnie komisji stałych: 
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Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia - opiniuje pozytywnie  
Komisja Gospodarki Komunalnej  - opiniuje pozytywnie 
Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów - opiniuje pozytywnie wraz z autopoprawką 
Rada w głosowaniu imiennym: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 9 głosów „ wstrzymujących 
się”– przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały.  
Następnie  rada w głosowaniu imiennym: 10 głosów „za”, 3 głosów „przeciw”, 7 głosów  
„ wstrzymujących się” – podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 
30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Kętrzyn na lata 2022-2033 wraz z autopoprawką .  
Uchwała wraz z autopoprawką i raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 10  
do protokołu. 

7.7 
Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 
Kętrzyn na 2022 rok wraz z autopoprawką. 
Przewodniczący  rady odczytał opinie komisji stałych: 
Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia    - opiniuje pozytywnie  
Komisja Gospodarki Komunalnej       - opiniuje pozytywnie 
Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów  - opiniuje pozytywnie wraz z autopoprawką. 
Radny Zbigniew Nowak … w pkt 3 w zał. 8 zwiększenie przychodów i  zmniejszenie wydatków jest 
zaplanowana kwota w ppkt. 2. Zabezpieczenie środków na zawarcie umowy na przygotowanie 
wniosków, studiów wykonawczych oraz merytorycznej obsługi wniosków na polski ład, funduszy 
zewnętrznych w kwocie 40 500 zł …nie uważam za uzasadnione wydawania tych pieniędzy, urząd 
miasta zatrudnia pracowników, którzy się tymi sprawami zajmują… starostwo pozyskuje większe 
środki niż miasto, oni sobie radzą w oparciu o własne kadry… ja bym zaufał swoim kadrom i nie 
zatrudniał dodatkowo człowieka który będzie to robił. Wniósł o to by 40 500 zł przeznaczyć na inne 
cele, bardziej potrzebne. Uważa, że własne kadry potrafią wypełnić wniosek w ramach polskiego 
ładu…jestem za tym byśmy oszczędzali pieniądze. 
Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel ….samorządy w bardzo dużym zakresie, tak samo samorząd miasta 
Kętrzyn przez lata korzystał z podmiotów zewnętrznych przy składaniu wniosków europejskich, gdzie 
zlecano stworzenie studium wykonalności wniosku europejskiego, średnia kwota takiego wniosku to 
było 20 tyś zł…dzięki umowie zryczałtowanej mamy to w tzw. pakiecie. W tej cenie nie musimy 
ponosić dodatkowych kosztów z tego tytułu, w zeszłym roku wartość tej umowy z podmiotem 
zewnętrznym to było 24 600 zł, wartość środków pozyskanych 14 mln 850 tyś…każdy wniosek 
zewnętrzny zawiera w sobie także środki na obsługę i na te środki na obsługę refundują te koszty…to 
była oddolna prośba pracowników wydziału, oni nie są w stanie wykonać takiego nawału pracy  
w momencie kiedy rozliczają wnioski i kiedy tych wniosków teraz jest bardzo dużo … 
Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka…nikt z pracownikami tego wydziału nie rozmawiał, nie 
sprawdzał też listy inwestycji które oni prowadzą, wniosków które są w przygotowaniu …takie 
określenia, że wydajemy pieniądze niepotrzebnie to musi mieć odniesienie w liczbach i konkretnych 
faktach…kto był na spotkaniu 9 lutego to się powinien orientować jaka jest skala wniosków które są 
przygotowywane… 
Radny Zbigniew Nowak wycofał wniosek. 
Przerwa 
Po przerwie 
Przewodniczący rady przypomniał, że radni, którzy nie podchodzą do mównicy są niesłyszalni. 
Radna Helena Szymkiewicz zgłosiła się do udziału w dyskusji. Odmówiła podejścia do mównicy. 
Radny Czesław Ćwik zgłosił się do udziału w dyskusji. Odmówił podejścia do mównicy. 
Rada w głosowaniu imiennym: 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 10 głosów „ wstrzymujących 
się”– przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały.  
Następnie  rada w głosowaniu imiennym: 10 głosów „za”, 10 głosów „przeciw”, 0 głosów  
„ wstrzymujących się” – nie podjęła uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta  Kętrzyn na rok 
2022.  
Projekt uchwały wraz z autopoprawką i raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 11 
do protokołu. 

7.8. 
Przewodniczący rady odczytał opinię Burmistrza do projektu uchwały – zał. nr 12 do protokołu. 
Poinformował, że komisje stałe rady opiniowały pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały. 
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Radny Zbigniew Nowak zgłosił poprawkę do projektu uchwały. Wprowadzenie do planu pracy 
komisji rewizyjnej kontroli pod nazwą „Kontrola celowości i zasadności umów z zewnętrznymi 
podmiotami, zawieranych przez GMK w latach 2019-2022 na realizację zadań gminy, poprzez 
badanie losowo wybranej przez  Komisję Rewizyjną próby, nie mniej niż 50 wniosków”. 
Rada w głosowaniu imiennym: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos  
„ wstrzymujący się” –  przyjęła poprawkę zgłoszoną przez Radnego Zbigniewa Nowaka do planu 
pracy komisji. 
Przewodniczący rady zwrócił się do wnioskodawcy kontroli dotyczących  sposobu rozpatrywania  
i załatwiania wniosków radnych i mieszkańców  składanych do Burmistrza Miasta   o zawężenie 
zakresu kontroli ze względu na dużą ilość wpływających wniosków.  
W związku z powyższym Radny Tomasz Komorowski zgłosił poprawkę do planu pracy komisji  

o treści: 

1.  Kontrola sposobu rozpatrywania i załatwiania wniosków radnych składanych  

do Burmistrza Miasta w 2021 roku, poprzez badanie losowo wybranej przez  Komisję 

Rewizyjną próby,  nie mniej niż 50 wniosków z 2021 roku.  

2. Kontrola sposobu rozpatrywania i załatwiania wniosków mieszkańców miasta Kętrzyn, 

składanych do Burmistrza Miasta w 2021 roku, poprzez badanie losowo wybranej przez  

Komisję Rewizyjną próby,  nie mniej niż 50 wniosków z 2021 roku.  

Rada w głosowaniu imiennym: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „ wstrzymujący się” –  

przyjęła poprawkę zgłoszoną przez Radnego Tomasza Komorowskiego do planu pracy komisji. 

Przewodniczący rady odczytał plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok po zgłoszonych 

poprawach: 

3. Kontrola delegacji i wyjazdów służbowych Burmistrza Miasta oraz Z - cy Burmistrza  

za rok 2021r. 

4. Kontrola w zakresie przystąpienia i udziału Gminy Miejskiej Kętrzyn w konkursie 

"Samorząd promujący zdrowie" zorganizowanym przez Qality Institute Sp. z o.o.  

w Katowicach. 

5. Kontrola sposobu rozpatrywania i załatwiania wniosków radnych składanych  

do Burmistrza Miasta w 2021 roku, poprzez badanie losowo wybranej przez  Komisję 

Rewizyjną próby,  nie mniej niż 50 wniosków z 2021 roku.  

6. Kontrola sposobu rozpatrywania i załatwiania wniosków mieszkańców miasta Kętrzyn, 

składanych do Burmistrza Miasta w 2021 roku, poprzez badanie losowo wybranej przez  

Komisję Rewizyjną próby,  nie mniej niż 50 wniosków z 2021 roku.  

7. Kontrola celowości i zasadności umów z zewnętrznymi podmiotami, zawieranych przez 

GMK w latach 2019-2022 na realizację zadań gminy, poprzez badanie losowo wybranej 

przez  Komisję Rewizyjną próby, nie mniej niż 50 wniosków.  

8. Opiniowanie wykonania budżetu miasta za rok 2021 i przygotowanie wniosku  

w sprawie absolutorium Burmistrzowi Miasta. 

9. Przeprowadzenie innych kontroli zleconych przez Radę Miejską. 

10. Przygotowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie  

na 2023 rok. 

Następnie poddano pod głosowanie przedmiotową uchwałę wraz z poprawkami.   

Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie na 

2022 rok w głosowaniu imiennym: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „ wstrzymujący się” – 

została podjęta wraz z poprawkami. 

Uchwała wraz z raportami z głosowań stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. pkt 8. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz prac 

między sesjami  - stanowi zał. nr  14 do protokołu. 

Ponadto Burmistrz przekazał następujące informacje: 

- poinformował, że Straż Miejska prowadziła kontrole miejsc, w których mieszkają uchodźcy  

z Ukrainy pod kątem warunków, wyżywienia, potrzeb. Skontrolowano 25 rodzin (69 osób – 

uchodźców) w miejscach ich przebywania. Nieprawidłowości nie stwierdzono, warunki bytowe były 

bez zastrzeżeń. 
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- poinformował, że otrzymano  informację o przyznaniu prawie 300 tys. złotych na utworzenie Senior 

Plus.  

- miasto planuje aplikować o środki zewnętrzne na sprawy społeczne, w tym teleopiekę i przebudowę 

Jagiełły, Batorego i dwa dodatkowe autobusy elektryczne.  

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel przedstawił i omówił prezentację dotyczącą zakończonych, 

realizowanych i będących w przygotowaniu inwestycji miejskich. 

Ad. pkt 9. 

Radny Tomasz Komorowski zwrócił się z zapytaniem…dlaczego ukrył Pan, że likwiduje stołówkę  

i w tym baraku chce Pan stworzyć Senior Plus. Czy to prawda, że Dyrektor MOPS powiedziała,  

że tam są zagrzybione pomieszczenia? Czy Rada Seniorów o tym wiedziała? Czy miasto złożyło 

wniosek na środki na ten cel i do kogo? Kiedy otrzymano środki? 

Ad. pkt 10. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka zwrócił się do Radnego Tomasza Komorowskiego  
i powiedział…na ten moment nie będę odpowiadał, to jak Pan pyta to tylko świadczy o Pana 
kompetencji, tego typu pytania sugerują, ze chcemy zrobić coś ukrytego. Były spotkania, Pan 
Komorowski nie był ani na jednym. Ponadto dodał, że 3 marca doręczono wyrok wydany na 
posiedzeniu niejawnym w sprawie  roszczenia jednego z przedszkoli w latach 2009-2016. Wyrok 
zapadł 7 lutego, nakazuje zapłatę kwoty 2,9 mln zł na rzecz właścicielki przedszkola Kluczyk.  

Ad. pkt. 11.  Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Daniel Sapiński  w związku z brakiem informacji na stronie miasta oraz na stronie biuletynu 
informacyjnego publicznej  o posiedzeniach w dniu 28 maca Rady Seniorów oraz o sesji 
Młodzieżowej Rady Miasta w dniu 30 marca zwrócił się z zapytaniem, czy Urząd Miasta Kętrzyn 
zamierza zamieszczać takie informacje na stronie miasta o planowanych posiedzeniach Rady 
Seniorów oraz Młodzieżowej Rady Miasta na stronach urzędu oraz bip  i czy istnieje możliwość 
wysyłania  informacji o nadchodzących posiedzeniach na adresy  mailowe radnych rady miejskiej. 
Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z zapytaniem czy miasto Kętrzyn wystąpi z jakimś wnioskiem o 
przyznanie grantów na rodzinne ogrody działkowe. 
Radna Alicja Biała zgłosiła następujące zapytania: 

1. Czy mamy możliwości, narzędzia aby polepszyć sytuację specjalistycznej opieki zdrowotnej 
w naszym mieście? 

2. Jaką kwotę dostają szkoły na pomoce dydaktyczne? 
3. Czy jest możliwość zwiększenia tej kwoty? 

Ad. pkt 12 
Przewodniczący rady stwierdził, że nie posiada informacji aby ktoś z radnych nie otrzymał 
odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji,  gdyż radni otrzymali pisemne  odpowiedzi na 
interpelacje. Następnie  przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

Ad. pkt 13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 
Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel poinformował Radnego Zbigniewa Nowaka, że 17 maca wysłano 
zapytanie do przedstawicieli ogródków działkowych i tylko ogrody „Marzenie” odpowiedziały  na 
zapytanie, w związku z tym dla tych ogródków zostanie przygotowany wniosek. 
Burmistrz Miasta Ryszard Niedziałka stwierdziła, że chciałby uświadomić radnych, którzy głosowali 
przeciwko uchwale budżetowej, zmianom w budżecie, że to oznacza…że odsuwamy parę projektów 
m.in. 404 laptopy dla rodzin popegeerowskich…nie pójdzie na ogród ekologiczny...nie ma 
upoważnienia dla Burmistrza, w związku z powyższym nie będę mógł podpisać żadnej umowy jeśli 
chodzi o wykorzystanie hoteli czy pensjonatów dla uchodźców...mamy już wnioski o wypłatę 40 zł. 
od osoby zakwaterowanej mieszkańcom…na razie tych pieniędzy wypłacać nie będę mógł, ponieważ 
tak postanowili radni… 
Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz zwrócił się do radnej Heleny Szymkiewicz i powiedział, 
że zwoła komisję edukacji w sprawie stołówki po otrzymaniu informacji od dyrektor MOPS. Na razie 
takiej informacji nie otrzymał.  
Radny Tomasz Komorowski stwierdził, że nie otrzymał odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji 
w sprawie spotkania z posłem Januszem Cichoniem.  Następnie odczytał odpowiedź Z-cy Burmistrza 
na swoje zapytanie w tej sprawie złożone na poprzedniej sesji. 
Zdaniem Radnego Zbigniewa Nowaka Przewodniczący rady mógłby sposób obradowania uzgodnić  
z radnymi….Wyjaśnilibyśmy sobie, który system jest lepszy i nie byłoby żadnych problemów. 
Proponuje to uzgodnić z nami. Następnie odniósł się do sprawy stołówki….to jest problem społeczny, 
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tam chodzą żywi ludzie, wydawanych jest dziennie 120 obiadów.. wydawało mi się, że ten problem 
będzie omawiany przynajmniej na komisji ale tam delegacje już chodziły już robiły 
przymiarkę…zdaję sobie sprawę, że to nie jest kompetencja rady, jednak jesteśmy przedstawicielami 
społeczeństwa w swoich okręgach i nie chcę być pytany na ulicy, czy telefonicznie co tam się 
dzieje…ja mam mandat, ja chcę tutaj się dowiedzieć….nie jest to nasza kompetencja ale chcielibyśmy 
wiedzieć od Panów Burmistrzów, jako pierwsi. Była Rada Seniorów i ode mnie się dowiedzieli, nikt 
nie konsultował tego z Radą Seniorów.   
Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka  stwierdził, że w sprawie stołówki to MOPS decyduje, nie 
posiada jeszcze wszystkich danych, jak będą wtedy to będzie konsultowane. 
Radny Rafał Rypina zgłosił wniosek w imieniu Klubu Radnych PiS do Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej o informowanie klubu o posiedzeniach komisji rewizyjnej. 
Przekazał również informację, że radni, którzy pracują nie mogą brać udziału w organizowanych,  
w godzinach pracy, przez Burmistrza spotkaniach. Pracodawca ma obowiązek zwolnienia pracownika 
tylko na podstawie zaproszenia na komisję lub sesję. 
Następnie głos zabrał mieszkaniec, który zgłosił wnioski i zapytania o: 

1. Udzielenie informacji dotyczącej pracy Rady Biznesu? 
2. Remont muru oporowego przy Placu Armii Krajowej? 
3. Remont Ulicy Wileńskiej 
4. Kiedy nastąpi kompleksowa inwestycja oświetlenia przejść dla pieszych? 
5. Informację publiczną dotyczącą dochodów w 2022 roku z miejskich parkometrów 
6. Czy w związku z podwyżkami wynagrodzenia do ok 20000 zł dla Burmistrza Miasta Kętrzyn, 

Burmistrz odzyskał Zdolność kredytową miasta Kętrzyn? 
Przewodniczący rady Dariusz Duczek stwierdził, że sprawa dotycząca obsługi sesji była omawiana  
z częścią radnych. 
Odczytał pisma: 
- rezygnację  radnego Krystiana Abramowicza z prac w Komisji Gospodarki Komunalnej RM 
-zawiadomienie Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 marca 2022r. o wszczęciu 
postepowania nadzorczego. 

Ad. pkt 14. 
Protokół z L sesji Rady Miejskiej z dnia 24 lutego  2022 r., został przyjęty w głosowaniu 
imiennym: 19 głosami „za”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 1 głos „przeciw”. Raport   
z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 15. 
Protokół z LI sesji Rady Miejskiej z dnia 3 marca  2022 r., został przyjęty w głosowaniu imiennym:  
20 głosami „za”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 0 głosów „przeciw”. Raport  z przeprowadzonego 
głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt 16. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Duczek zamknął LII 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

 

Pełny przebieg obrad LII Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta Kętrzyn. https://esesja.tv/transmisja/25301/lii-sesja-rady-w-dniu-czwartek-31-marca-2022.htm 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

 
Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Dariusz Duczek (-) 

 
 
 
 

https://esesja.tv/transmisja/25301/lii-sesja-rady-w-dniu-czwartek-31-marca-2022.htm
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